
S L O V E N S K Ý   R Y B Á R S K Y   Z V Ä Z 

 MIESTNA   ORGANIZÁCIA   DOLNÝ   KUBÍN 

 

Z Á P I S N I C A 
z  členskej schôdze MO SRZ Dolný Kubín konanej dňa 15.02.2020 

 

Prítomní:  Podľa prezenčnej listiny uloženej pri origináli zápisnice  

 

Program:  

1)    Otvorenie 

2) Voľba pracovného predsedníctva a komisií  

3) Kontrola plnenia uznesení prijatých na predchádzajúcej ČS 

4) Správa o činnosti MO za uplynulé obdobie 

5) Správa mandátovej komisie 

6) Správa o hospodárení za rok 2019 a návrh rozpočtu na rok 2020  

7) Správa kontrolnej komisie 

8) Plán hlavných úloh na rok 2020 

9) Diskusia a odovzdanie vyznamenaní 

10) Schválenie uznesenia  

11) Záver 

 

Priebeh zasadnutia:  

 

Bod   1.  Zasadnutie ČS otvoril z poverenia výboru podpredseda MO SRZ p. Vajdulák Leonard, ktorý 

privítal prítomných členov MO. Konštatoval, že podľa prezenčnej listiny  je prítomná nadpolovičná 

väčšina členov a schôdza je podľa §-14 odst. 6, Stanov SRZ uznášaniaschopná. 

Bod  2. Do pracovného predsedníctva boli navrhnutí : p. Vajdulák Leonard, Púčik Jozef, Kosmeľ 

Miroslav, Gregáň Miroslav st., Ferjančík Tibor, Macúš Igor, Migra Vladimír, Bošanský 

Jozef 

  

 Uznesenie č. 1: 

   Členská schôdza schvaľuje pracovné predsedníctvo v navrhovanom zložení.  

Hlasovanie : 

Za: 165        Proti:  0            Zdržal sa: 0    Schválené 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí : p. Sabo Marián, Šimek Jozef, Paluga Milan,   

Hlasovanie : 

Uznesenie č. 2: 

Členská schôdza schvaľuje návrhovú komisiu v navrhovanom zložení. 

Za: 198        Proti:  0            Zdržal sa: 0    Schválené 

 

Do mandátovej komisie boli navrhnutí : p. Macík Jozef, Mesároš Peter,  Kľačko Viliam, 

Sagál Vladimír, 



 

Za skrutátorov boli navrhnutí : p. Jozef Smoleň, Babnič Michal, , Hubinák Martin,  

a Mesároš Peter 

 

Uznesenie č. 3: 

Členská schôdza schvaľuje mandátovú komisiu a skrutátorov v navrhovanom zložení. 

Hlasovanie : 

Za: 207        Proti:  0            Zdržal sa: 0    Schválené 

Uznesenie č. 4: 

Členská schôdza schvaľuje vyššie uvedeným program členskej schôdze. 

Hlasovanie : 

Za: 179        Proti:  0            Zdržal sa: 0     Schválené 

Bod  3.   Správu o kontrole plnenia uznesení prijatých na predchádzajúcej ČS predniesol predseda MO     

Mgr. Púčik Jozef.     

 

Uznesenie č. 5: 

Členská schôdza schvaľuje správu o kontrole plnenia uznesení prijatých na predchádzajúcej 

ČS. 

 

Hlasovanie : 

Za: 200        Proti:  0            Zdržal sa: 0     Schválené 

 

Bod 4.  Správu o činnosti organizácie za uplynulé obdobie predniesol predseda MO  Mgr. Púčik 

Jozef.     

 

Uznesenie č. 6: 

Členská schôdza schvaľuje správu o činnosti organizácie za uplynulé obdobie . 

 

Hlasovanie : 

Za: 193        Proti:  0            Zdržal sa: 0     Schválené 

 

Bod     5.  Správu mandátovej komisie predložil predseda mandátovej komisie p. Macík Jozef : 

               - počet členov 774 

  - prítomných 431 členov ( 55,68 % ) 

 

Uznesenie č. 7: 

Členská schôdza je podľa §-14 odst. 6, Stanov SRZ uznášaniaschopná. 

 

Hlasovanie : 

Za: 199        Proti:  0            Zdržal sa: 2     Schválené 



 

 

  Predsedajúci požiadal skrutátorov o sčítanie prítomných členov v sále pre potrebu stanovenia 

kvóra pred nasledujúcim hlasovaním.  

 

  Kvórum pre nasledujúce hlasovania je 228. 

 

Bod     6.  Správu o hospodárení za rok 2019 a návrh rozpočtu na rok 2020 vypracoval účtovník MO 

SRZ Ing. Bjel Peter  a bola zverejnená v Dolnokubínskom rybárovi č. 1/2020.  

 

Uznesenie č. 8: 

Členská schôdza schvaľuje správu o hospodárení za rok 2019 a schvaľuje rozpočet na rok 

2020. 

 

Hlasovanie : 

  

Za: 209       Proti:  0            Zdržal sa: 0     Schválené 

 

 

Bod  7.   Správu kontrolnej komisie vypracoval predseda KK p. Gregáň Miroslav st. a bola 

zverejnená v Dolnokubínskom rybárovi č. 1/2020. 

 

Uznesenie č. 9: 

Členská schôdza schvaľuje správu kontrolnej komisie. 

 

Hlasovanie : 

  

Za: 209       Proti:  0            Zdržal sa: 1     Schválené 

 

Bod    8.  Plán hlavných úloh na rok 2019 predložil predseda MO Mgr. Púčik Jozef. 

 

Uznesenie č. 10: 

Členská schôdza schvaľuje plán hlavných úloh na rok 2020. 

 

Hlasovanie : 

  

Za: 181       Proti:  0            Zdržal sa: 0     Schválené 

 

 

 

Bod    9. Predseda, tajomník a viceprezident pre Žilinský kraj odovzdali vyznamenania týmto členom:  

 

  Medailu a diplom za vynikajúce zásluhy Kosmeľ Miroslav,  

 Zlatý odznak a diplom                  Púčik Jozef,   

Brondzový odznak a diplom   Ošťadnický Anton, Michalica Anton, Telúch 

Roman,   

Čestné uznanie za zásluhy        Mesiar Marek 

   

 V diskusii vystúpili členovia a hostia :  

   



p. Macúš I. ( viceprezident ) : informoval o zámere RADY SRZ vyhodnocovať úlovky  a kontroly RS 

centrálne , informoval o plánovaných rekonštrukciách na niektorých vodných 

dielach a s tým súvisiacom vypúšťaní, 

  p. Bošanský J.( MO Trstená ) : - pozdravil prítomných od členov MO SRZ Trstená, informoval 

o stavoch členskej základne, športovej činnosti, zarybnení obhospodarovaných 

revíroch, úlovkoch, ochrane vodných tokov ( plašenie kormorána, činnosť RS ),  

  p. Migra V.( MO Námestovo ) : - o zarybňovaní obhospodarovaných revírov MO, športovej činnosti, 

o stúpajúcej tendencii stavu členskej základne, potvrdil pokračovanie dvojdohody  

pre rok 2020, informoval o problematike kormorána veľkého a ostatných 

rybožravých predátorov, informoval o zarybnení  Oravskej priehrady, informoval 

o množstvách úlovkov a vzájomnej návštevnosti revírov, informoval 

o pripravovaných oslavách 90. výročia MO SRZ Námestovo, poprial prítomným 

veľa pekných zážitkov pri vode a pekných úlovkov,           

p. Kriváň T.: - kriticky poukázal na nezmyselnosť revíru ChaP na rieke Orava, odôvodnil to 

tým, že starší rybári musia za rybačkou dochádzať, navrhol hlasovať o zrušení,  

p. Javorka J.:  -  sťažoval sa na postup p. Ferjančíka pri výkone kontroly RS, obrátil sa so 

sťažnosťou na výbor a nedostal odpoveď,  

p. Ferjančík T. : - reagoval na obvinenia p. Javorka, uviedol že ako RS bol riadne a viditeľne 

označený, ponúkol previnenému riadne sa vyjadriť, pomocníčka bola v dobe 

kontroly plnoletá a u kontrolovaného išlo už o druhý priestupok, reagoval aj na 

príspevok p. Kriváňa, zdôvodnil nutnosť zachovania revíru ChaP na rieke Orava, 

informoval členov o vykonaných aktivitách k ochrane rýb, polystyrénových 

plavákoch proti zamŕzaniu vodnej hladiny v Párnici ( - 10 stupňov a voda 

nezamrzla ), informoval o úspešnosti inštalovaných zubáčových hniezd na 

kaprových revíroch v Párnici, o  výsledkoch dosiahnutých aplikáciou baktérií za 

účelom odbahnenia vybraných vodných plôch, o výsledkoch a zameraní 

ichtyologického prieskumu vykonaného na Zázrivke, informoval o potrebe 

vybudovania rybochodu na rieke Zázrivka a o spôsobe označenia rýb a o potrebe 

šetrného zaobchádzania s nimi a zaznačenia údajov do povolenia na rybolov ( 

neprivlastnené úlovky ), informoval aj o výsledkoch ichtyologického prieskumu 

na rieke Orava a skonštatoval že výsledky sú na zaplakanie, upozornil členskú 

základňu na chyby v zväzovom poriadku, informoval o zásadných chybách 

členov pri vypisovaní záznamov o úlovkoch, informoval o pekných úlovkoch 

hlavátky na rieke Orava , ktoré všetky boli postené späť do vody, 

 p. Kriváň T. : - reagoval na hospodára a opätovne požadoval zrušiť revír ChaP na rieke Orava, 

p. Mišťúrik : - informoval sa o podmienkach vydania povolenky zadarmo pre členov ktorí 

dovŕšili vek 70 rokov,  

p. Púčik J. : - reagoval na príspevok p. Mišťúrika, musia byť starí ako 70 rokov a členmi SRZ 

viac ako 20 rokov, 

p . Benka A. : - reagoval na sťažnosť p. Javorku na výkon činnosti RS, ako príklad uviedol 

postup pri kontrolách na Liptovskej Mare a o zadržaní za pytliactvo políciou, 

reagoval aj na návrh p. Kriváňa – uviedol, že predsa ryby sa chytať v revíri ChaP 

môžu, nesmú sa privlastňovať, 

p. Javorka J. : - tvrdil, že on nič neporušil lebo v dobe kontroly ryby nechytal,  

  p. Ferjančík T. : - reagoval na príspevok p. Javorku a tvrdil, že v čase kontroly vykonával rybárske 

právo,  

 p. Mazalán J. : - informoval sa kto je vlastníkom kaskády na Zázrivke a či sa nedá zrušiť,  

 p. Gregáň M. st.. : - uviedol, že Zázrivka sa nachádza na území NP a na zrušenie kaskády treba 

povolenie na základe žiadosti, uviedol že po schválení hornej hranice kapra 70 + 

treba mať pri kontrole povinnú výbavu, upozornil na vážne priestupky ktoré 

vyplynuli z kontroly vyplňovania záznamov o úlovkoch,  

 p. Karcol F. : - sťažoval sa na zložitosť zákona a vykonávacej vyhlášky, požiadal výbor 

o spracovanie zjednodušeného manuálu pre výkon rybárskeho práva, 

p. Púčik J. : - reagoval na príspevok p. Karcola, uviedol že každý člen musí ovládať zákon 

a vyhlášku ale zároveň pripustil, že výbor sa bude požiadavkou zaoberať, 



p. Janík : - informoval sa či platí ospravedlnenie z ČS pre priznanie brig. činnosti, 

v rozsahu 5 hodín, 

p. Púčik J. : - uviedol že účasť na ČS už podľa nových stanov nie je povinnosťou člena, 

p. Mazalán J. : - opýtal sa prečo by už ospravedlnenie nemalo platiť,  

p. Janík. : - navrhol aby sa o ospravedlnení hlasovalo, 

p. Kysel : - informoval sa či je RS povinná sa legitimovať pri kontrole rybára, prečo nemôže 

byť Orava kaprová voda, 

p. Púčik J. : - uviedol že RS musí byť viditeľne a nezameniteľne označená a po požiadaní je 

povinná sa legitimovať, uviedol že žiadosť na zmenu revírovania organizácia 

zaslala na RADU SRZ a tá ju na svojom zasadaní zamietla, 

p. Benka A. : - zmena revírovania podľa návrhu neprejde, lebo sa nachádzame v IV. ochrannom 

pásme a voda má zatriedený charakter – typ,  

p. Sárený M. : - navrhol aby sa peniaze vybrané za neodpracované brigády dali použiť aj na 

opravy ciest, vyzbieranie odpadu .... ),  

  p. Sabo M. : - uviedol, že ak sa peniaze vybrané za neodpracované brigády nepoužijú na 

zarybnenie, budú sa musieť zdaniť  daňou z príjmu, 

  p. Flajs J.: - navrhol zmeniť Chránenú rybiu oblasť v Kraľovanoch na lovný revír, 

  p. Púčik J. :  - uviedol že výbor už niekoľko krát požiadal o pridelenie kaprového revíru 

v Kraľovanoch do obhospodarovania ale bezvýsledne, Chránená rybia oblasť bola 

podporená aj našou MO SRZ a to z dôvodu nebezpečia budovania MVE na rieke 

Orava, 

 p. Mazalán J. : - opýtal sa ako je to s výdajom vianočného kapra pre dôchodcov ktorí dosiahli 

vek 62 rokov, 

p. Púčik J.. : - uviedol že každoročne sa vydá približne 0,5 tony vianočného kapra dôchodcom 

a výbor navrhuje zrušenie tohto výdaja, 

p. Mazalán J. : - navrhol hlasovať o návrhu vydať vianočného kapra dôchodcom, ktorí dosiahli 

vek 62 rokov, 

p. Gajdoš :  - navrhol prehodnotenie zákazu používania člna na kaprových revíroch v Párnici 

z dôvodu lovu sumca, 

p. Ferjančík T. : - upresnil že na používanie člna na kaprových revíroch v párnici treba vybaviť 

výnimku na základe žiadosti, 

p. Medzihradský D. :  - odprezentoval disciplinárne priestupky, ktoré boli zistené z kontrol záznamov 

o úlovkoch vypísaných a odovzdaných členmi našej MO, celkovo 35 priestupkov 

zistených ( 12 trestných činov, 2 disciplinárne konanie a 21 riešené OÚ ), 

p. Púčik J. : - informoval prítomných o zákonných povinnostiach člena pri výkone rybárskeho 

práva, 

p. Prílepková K.: - kriticky sa vyjadrila k odpadkom, ktoré sa častokrát nachádzajú v blízkosti 

lovných miest na kaprových revíroch v Párnici, upozornila že takéto znečistenie 

pobrežných porastov má škodlivý vplyv na životné prostredie a rastliny, 

p. Migra V. : - informoval o zriadení revíru ChaP na lipňovej vode v Námestove po vzore MO 

SRZ Dolný Kubín, okrajovo sa dotkol aj spôsobu ako rieši ich organizácia 

priestupky ktoré vyplynuli zo záznamov o úlovkoch pri ich kontrole, 

p. Záhumenský T. : - obhajoval zriadenie revíru ChaP a zavedenie hornej hranice lovnej miery rýb, 

povinnosť mať pri sebe podložku pre ryby prispieva k ochrane rýb, revíry netreba 

drancovať, ChaP je len malá časť v porovnaní s revírom kde je možné úlovky 

privlastniť, 

p. Domáň A. : - žiadal o vysvetlenie ako má chápať obmedzenie lovu na 5 dní v týždni, 

p. Janík : - navrhol odpustiť brigádnickú povinnosť tým čo si neprivlastnili úlovok, 

p. Púčik J. : - uviedol, že by to bolo porušenie stanov, odpovedal aj na otázku p. Domáňa, 

p. Nemček O. : - opýtal sa koľko rýb uhynulo v Jasenovskom potoku zavinením stavebníka, 

p. Ferjančík T. : - podrobne popísal dôvody úhynu rýb v Jasenovskom potoku po zistenom 

znečistení cementovými zmesami stavebníka, neuhynuli ren ryby ale kompletne 

celý bentos, poškodenie životného prostredia šetrila polícia aj Inšpekcia ŽP 

v Žiline, výbor s vinníkom rokuje o náhrade škody, informoval aj o spôsobe 

následného zarybnenia Jasenovského potoka, 



p. Nemček O. : - opýtal sa aký  trest dostal vinník za poškodenie životného prostredia, opýtal sa 

aj na spôsob riešenia k nepovoleným stavebným úpravám p. Svitka v Párnici 

a prečo výbor nepožadoval kompenzáciu za ryby ktoré boli v tej časti vodnej 

plochy prehradené stavebníkom, 

p. Púčik J. : - odpovedal, že výbor dal podnet príslušnému stavebnému úradu na porušenie 

stavebného zákona a tiež na IŽP do Žiliny na poškodzovanie ŽP, dohodou 

o kompenzácii by výbor legalizoval neprávny stav, 

Predsedajúci dal hlasovať o ukončení diskusie : 

Uznesenie č. 11: 

Členská schôdza ukončuje diskusiu. 

 

Hlasovanie : 

  

Za: 165       Proti:  0            Zdržal sa: 0     Schválené 

 

 Bod  10.   Predsedajúci požiadal skrutátorov o sčítanie prítomných členov v sále pre potrebu stanovenia 

kvóra pred nasledujúcim hlasovaním.  

 

  Kvórum pre nasledujúce hlasovania je 197. 

 

Za návrhy do uznesenia, ktoré vzišli z diskusie dal hlasovať predseda návrhovej komisie 

v nasledovnom poradí : 

 

1. Povinnosť úhrady za neodpracované brigády 5 Eur/ hod.. 

 za 86,  proti 44,  zdržalo sa 39,    neprešiel   

2. Zrušiť revír ChaP na revíri Orava č. 1. 

za 17,  proti  88,  zdržalo sa 51,   neprešiel 

3.  Povinnosť úhrady za neodpracované brigády 7 Eur/ hod.. 

za 43,  proti 62,  zdržalo sa 55,    neprešiel 

4. Vydať ku každému povoleniu na rybolov informačný leták. 

za 0,  proti 60,  zdržalo sa 75,     neprešiel  

5. Pri ospravedlnení za neúčasť na ČS z dôvodu PN, pracovnej 

zaneprázdnenosti, práce v zahraničí uznať 5 brigádnických hodín. 

za 117  proti 40 ,  zdržalo sa 12,       schválené 

6. Požiadať o zmenu revíru Orava č. 1 z lipňového na kaprový. 

za 52,  proti  39,      zdržalo sa 65,      neprešiel 

7. Peniaze za neodpracované brigády použiť na práce ktoré neboli urobené ( 

opravy ciest, vyzbieranie odpadu ... ).   

za  1,  proti 126,  zdržalo sa 43,      neprešiel 

8.  Požiadať o pridelenie revíru v Kraľovanoch – Chránená rybia oblasť. 

Návrh bol stiahnutý z hlasovania 

9. Vianočného kapra prideliť členovi od dovŕšenia 62 rokov.                       

za 88,  proti  12,      zdržalo sa 49,      neprešiel 

10. Odpustiť 10 hodín brigád tým, ktorí si neprivlastnia ani jeden úlovok.                       

za 32,  proti  83,      zdržalo sa 46,      neprešiel 

 

Súhrnný návrh uznesenia členskej schôdze predniesol predseda návrhovej komisie p. Sabo Marián. 

 

 

 

Členská schôdza schvaľuje: 
- správu o činnosti miestnej organizácie za rok 2019, 

- správu o finančnom hospodárení MO za rok 2019 a účtovnú uzávierku za rok 2019, 

- správu kontrolnej komisie za rok 2019, 



- správu o kontrole plnenia uznesení prijatých na predchádzajúcej ČS, 

- návrh rozpočtu miestnej organizácie na rok 2020, 

- plán hlavných úloh miestnej organizácie na rok 2020, 

- pracovné predsedníctvo a komisie, 

- program členskej schôdze, 

- ukončenie diskusie, 

 - brigádnickú povinnosť členov miestnej organizácie v roku 2020 vo výške 15  brigádnických hodín, 

v prípade neodpracovania brigády prispieť na účel zarybňovania sumou 3,00 € za  každú 

neodpracovanú hodinu, 

- priznanie 5 brigádnických hodín za účasť na členskej schôdzi podľa prezenčnej   listiny bez ohľadu na 

dĺžku jej trvania,  

- priznanie 5 brigádnických hodín aj za ospravedlnenú neúčasť na ČS z dôvodu PN, pracovnej 

zaneprázdnenosti a práce v zahraničí, 

- vydanie jedného bezplatného miestneho povolenia na lov rýb pre členov MO, 

  ktorí dovŕšili vek 70 rokov a sú členmi SRZ minimálne 20 rokov. 

 

Členská schôdza ukladá výboru MO: 

- prejednať diskusné príspevky  a návrhy členov z členskej schôdze a písomne odpovedať na tie 

príspevky, ktoré neboli zodpovedané na schôdzi, 

- rozpracovať plán hlavných úloh do plánu práce jednotlivých odborov a pravidelne vykonávať kontrolu 

ich plnenia, 

- podľa potreby vydávať informačný spravodaj pre členov, pravidelne obmieňať náplň vývesných 

skriniek a pravidelne aktualizovať web stránku organizácie, 

- podľa finančných možností vykupovať pozemky okolo rybárskych revírov. 

  

Predsedajúci požiadal skrutátorov o sčítanie prítomných členov v sále pre potrebu stanovenia kvóra pred 

nasledujúcim hlasovaním.  

 

  Kvórum pre nasledujúce hlasovania je 183. 

 

Uznesenie č. 12: 

Členská schôdza schvaľuje súhrnné uznesenie. 

 

Hlasovanie : 

  

Za: 148       Proti:  0            Zdržal sa: 0     Schválené 

 

  

 

Bod    11.  Predsedajúci poďakoval prítomným členom a hosťom za účasť a iniciatívne 

vystupovanie v diskusii a zasadnutie členskej schôdze MO SRZ ukončil. 

 

V Dolnom Kubíne dňa : 15. februára 2020 

 

 

 

 Ing. Kosmeľ Miroslav    Mgr. Púčik Jozef 

 tajomník MO SRZ    predseda MO SRZ 

  


